



Mohamed Khider University of Biskra
Faculty of Law and Political Science
Law Department



handout in module:

Business law terminology

**Directed to Second-year Master
of Business Law students**

Prepared and Compiled By

Dr : lazhar benaissa

University Season : 2023/2024



What is Stock Exchange ?



The Fourth Course

مقدمة حول البورصة:

البورصة هي موقع مركزي يجمع الشركات والحكومات حتى يتمكن المستثمرون من شراء وبيع الأسهم. تتيح البورصات القائمة على المزادات، مثل بورصة نيويورك، للمتداولين والوسطاء التواصل جسديًا وشفهياً بشأن أوامر البيع والشراء.

A stock exchange is a centralized location that brings corporations and governments so that investors can buy and sell equities. Auction-based exchanges such as the New York Stock Exchange allow traders and brokers to physically and verbally communicate buy and sell orders.

What Are Stock Exchanges?

ماهي البورصات؟

A **stock exchange** does not own shares. Instead, it acts as a market where stock buyers connect with stock sellers. Stocks can be traded on several exchanges such as the New York Stock Exchange (NYSE) or the Nasdaq.

البورصة لا تمتلك أسهماً. بدلاً من ذلك، فهو بمثابة سوق حيث يتواصل مشترو الأسهم مع بائعي الأسهم. يمكن تداول الأسهم في العديد من البورصات مثل بورصة نيويورك (NYSE) أو بورصة ناسداك.

Although most stocks are traded through a broker[♦], it is important to understand the relationship between exchanges and the **companies that trade**. Also, there are various requirements for different exchanges designed to protect investors.

على الرغم من أن معظم الأسهم يتم تداولها من خلال وسيط، من المهم فهم العلاقة بين البورصات والشركات التي تتداول. أيضاً، هناك متطلبات مختلفة للبورصات المختلفة المصممة لحماية المستثمرين.

KEY TAKEAWAYS

نقاط يجب مراعاتها:

- A stock exchange is a **centralized location** that brings corporations and governments so that investors can buy and sell equities.
- البورصة هي **موقع مركزي** يجمع الشركات والحكومات حتى يتمكن المستثمرون من شراء وبيع الأسهم.
- Auction-based exchanges such as the New York Stock Exchange allow **traders** and **brokers** to physically and verbally communicate **buy and sell orders**.
- تتيح البورصات القائمة على المزادات، مثل بورصة نيويورك، **للمتداولين والوسطاء** التواصل جسدياً وشفهياً بشأن **أوامر البيع والشراء**.

[♦] broker= intermediary= وسيط

- **Electronic exchanges** take place on electronic platforms, so they don't require a centralized physical location for trades.
- تتم عمليات التبادل الإلكترونية على منصات إلكترونية، لذا فهي لا تتطلب موقعًا ماديًا مركزيًا للتداولات.
- Electronic communication **networks** **connect** buyers and sellers directly by bypassing market makers.
- تعمل **شبكات** الاتصال الإلكترونية على **ربط** المشتريين والبائعين مباشرة عن طريق تجاوز صناع السوق.

to be continued